
 

 

Elverumskolen - en skole for alle, med blikk for den enkelte! 

REFERAT DRIFTSSTYREMØTE OG MØTE I SKOLEMILJØUTVALGET VED 

SØBAKKEN SKOLE 

Tirsdag 03.10.2023 kl. 08.30 – 10.00.   

 

• Øyvind Schulstadsveen,og Kenneth Strand fra FAU 

• Inger-Lise Rasch, andre ansatte 

• Frode Skrutvold, sekretær 

• Adam Safaa Jassim og Lara Amedi, elevrådet 

• Kine Evensen 

• Ann Mari Borg Lænserud 

• Bodil Nordhagen 

Forfall: Martine Klock fra FAU  

 

Saker: 

1. Velkommen  

2. Forslag til møtedatoer for skoleåret er 12/12, 5/3 og 4/6. 08.30-10.00.  

Møtedatoene er vedtatt. 

3. Hva er driftsstyre og skolemiljøutvalg. 

- Frode gikk kort igjennom reglementet for driftsstyrer ved skolene i Elverum 

kommune. Det er flere år siden det er revidert og alle punktene er ikke 

oppdatert. Det viktigste driftsstyret skal drive med er, svært kort oppsummert, 

underpunktene i punkt 8 i reglementet. Reglementet blir sendt ut på e-post til 

medlemmene i driftsstyret. 

- Frode gikk kort igjennom reglementet for skolemiljøutvalg ved skolen i 

Elverum.  

- Vi følger samme organisering som tidligere år. Rektor er sekretær. Kaller også 

inn til møtene. Møteleder er pr nå politisk representant. Det kommer ny 

politisk representant fra og med neste møte. Ved saker som skal frontes utad er 

det naturlig at det er foreldrerepresentantene som gjør dette. 

 

4.  Oppstart av året 
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- God oppstart. Ting fungerer som de skal. Mer faglærerorganisering nå enn tidligere. 

Gjør dette det vanskeligere å følge opp elevene i forhold til et trygt og godt 

 skolemiljø? Krever mer samsnakk mellom pedagogene nå enn før.  

  Hektisk, men god oppstart på SFO. Mange barn, som vanlig. 100 barn på SFO. 

5. Bemanning  

-  Pr nå er vi to og ikke tre i ledelsen. Ny avdelingsleder er ansatt. Det er Margaret 

Enger, som jobber som lærer på 5.trinn. Ny erstatter er straks klar. Mange kvalifiserte 

søkere på lærerjobben. 

- Vi har ansatt to miljøterapeuter. Noe av ressursen er knyttet opp til enkeltelever, men 

deler av den ressursen kan brukes fleksibelt. Bruker dette året på å erfare hva som er 

best bruk av miljøterapeutene. 

 

6. Fokusområder  

- Frode gikk kort igjennom fokusområdene. Samme bilde som på foreldremøtene. 

Hovedfokuset er trygt og godt skolemiljø. Vi jobber for det hver dag. Sammen med 

eleven har vi fylt skolens spilleregler med konkret innhold. Skal bruke tid i personalet 

og med elevene, hva gjør vi hvis ikke spillereglene følges? Vi veileder elever og 

kontakter hjemmene også i dag, men kan vi tydeliggjøre noe rundt dette? 

7. Trygt og godt skolemiljø  

8. Saker fra FAU  

            - Ønsker info fra skolen om hvorfor lekser, hvor mye lekser og type lekser. Nå 

oppleves det varierende fra trinn til trinn. Mye på 1. og 2.trinn.  

- Elevrådet kan komme med ønsker til FAU. FAU har penger og kan gjerne være med 

på å bidra til nye lekeapparater, et hvert år?, eller andre ting. 

9. Saker fra Elevrådet  

- Har hatt et møte som ble brukt til valg av leder og etablere elevrådet. De vil ha fokus 

på trygt og godt skolemiljø og felles aktiviteter. 

- Bordtennisbord. Kan det setets ut, kan FAU hjelpe oss?  

10. Eventuelt  

- Elevtallsutviklingen. Den er synkende. Nede i ca 260 elever om 4 år hvis 

prognosene slår til. 
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- Øyvind hjelper oss med en henger/skuff til å kaste stein i. Skolen ønsker å 

fjerne alle løse steiner som ligger ved inngangspartiet. Det flyttes på av elevene 

og det oppleves som rotete.  

- Kringle, vi feirer Bodil sine positive bidrag til driftsstyret på Søbakken i åtte 

år. Nå gir Bodil seg i politikken.  

11. Skolemiljøutvalg  

- Saker om skolemiljøet er tatt i driftsstyret. 

 

 

 

 

Frode Skrutvold, rektor 


